
Upravno vije6e

KLASA: OO7 -04/24-07 ll)ts
U R B ROJ : .25t-263-08-00/s-24-000s
7agreb,23.8.2024.

ZAPISNIK

s 31. sjednice Upravnog vije6a PuEkog otvorenog uEiliSta Zagreb,
odriane u petak, L0,8,2024. godine s poietkom u 11 sati

Prisutni: ravnatelj Pudkog otvorenog udili5ta Zagreb Goran lvan Mato5, predsjednik Upravnog vijeia Damir
Bakii i dlanice Upravnog vijeia Senka Domazet, Miljenka Kuhar, Ornela Medii iJelena Pa5ii.

ZapisniEarka : Jelena PaSii

U 11 sati g. Bakii, predsjednik Upravnog vijeia, zapodinje predsjedanje sjednicom, uz pozdrav svim

prisutnima. G. Baki6 predlaZe sljedeiidnevni red:

DNEVNI RED

1. Usvajanje zapisnika s 29. i 30. sjednice Upravnog vijeda Puikog otvorenog utili5ta Zagreb
2. Dono5enje Odluke o prihvadanju Prijedloga godiSnjeg programa rada i razvitka Centra za kulturu
Puikog otvorenog uiiliSta Zagreb za2O25. godinu '
3. Dono5enje Odluke o koriStenju sluibenog automobila za cjelodnevnu upotrebu
4. Razno

Nakon provedenog glasovanja, predsjedavaju6i sjednicom UV-a, g. Baki6 konstatirao je da je jednoglasno

(s 5 glasova ,,2a") usvojen dnevni red.

Toika 1

Usvajanje zapisnika s 29. i 30. sjednice Upravnog vijeda PuEkog otvorenog utili5ta Tagreb

Predsjedavajuii sjednicom, g. Bakii koristi priliku da zahvali donedavnoj dlanici Upravnog vijeda i

zapisnidarki 29. sjednice UV-a, Ani Mu5iet, na sudjelovanju, radu i doprinosu djelovanju Upravnog vijeia,

kao ina lijepoj suradnjiu periodu s nizom izazova. Ravnatelj UdiliSta, g. MatoS, istide kako mu je Zao 5to,

radi nedavnog sporazumnog otkaza, nije bilo prilike za suradnju s gdom MuSiet. G. Bakii stavlja zapisnike s

29. i 30. sjednice na glasovanje.

Nakon provedenog glasovanja, konstatirano je da su zapisnici s 29. i 30. sjednice Upravnog vije6a Puikog

otvorenog uEiliSta Tagrebjednoglasno (s 5 glasova,,za") usvojeni.



ToEka 2

DonoSenje Odluke o prihvadanju Prijedloga godiSnjeg programa rada i razvitka Centra za kulturu
Puikog otvorenog utiliSta Tagreb za2O25. godinu

elanica UV-a, gda Jelena Pa5ii, voditeljica programa u Odjelu za kulturu i nakladni5tvo POUZ-a, predstavila

je Prijedlog godi5njeg programa rada i razvitka Odjela (nekada3njeg Centra za kulturu POUZ-a) 2a2025.

godinu kojije potrebno, uztablicu financijskih pokazatelja, poslatiGradskom uredu za kulturu icivilno

dru5tvo radi dodjeljivanja financijskih sredstava za programe Odjela u sljedeioj godini. Pojasnila je osnovnu

strukturu i ciljeve cjelokupne programske koncepcije, a uz nekoliko novih programa pokrenutih ove godine,

istaknula je dva programa s dugom i kontinuiranom tradicijom - izloZba ,,Od umijeia do umjetnosti" i

dasopis ,,15 dana" - koji 6e se iduie godine nastojati dodatno ojadati: kako podizanjem kvalitete i sadrZaja,

tako i kroz niz novih organizacijskih i promotivnih aktivnosti. elanica UV-a, gda Ornela Medii, istaknula je

kako je nuino nastavitiraditina otvaranju ustanove javnosti, a g. Bakii pohvalio je zamah prisutnosti

ustanove u medijskom prostoru u proteklo vrijeme. Prijedlog godi5njeg programa rada i razvitka Centra za

kulturu Pudkog otvorenog udili5ta Zagreb za 2025. godinu potom je stavljen na glasovanje.

Nakon provedenog glasovanja, predsjedavaju6i sjednicom UV-a, g. Baki6 konstatirao da Prijedlog

godiSnjeg programa rada i razvitka Centra za kulturu Puikog otvorenog uiili5ta Tagrebjednoglasno (s 5

glasova rrza") usvojen.

Toika 3
Dono5enje Odluke o kori5tenju sluibenog automobila za cjelodnevnu upotrebu

elanovi Upravnog vijeda konstatirali su da je nejasno treba li UV donositi Odluku u koriStenju sluZbenog

automobila za cjelodnevnu upotrebu, u aktualnom Pravilniku to nije navedeno. Zakljudeno je da potrebno
provjeritije liOdluku uopie potrebno donijetiije lita Odluka u nadleinosti UV-a.

Totka 4
Razno .

Pod todkom Razno nije bilo rasprave. G. Bakii najavio je da ie sljedeia sjednica bitielektronidka.

Predsjedavajuii sjednicom UV-a, g. Damir Bakii proglasio je 31. sjednicu Upravnog vijeia Pudkog otvorenog
udili5ta Zagreb zakljudenom u 12.15 sati.

Predsjed nik U pravnog vijeia

^ Dly , DdlA4'

Damir Bakii, prof. dr. sc.


